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Abstract (en)
[origin: CN112010129A] The invention relates to a method for securing an elevator cabin which is a method for safeguarding the car of an elevator,
which is provided to form regular unlocking zones in the region around the envisaged stopping points at the stories, against unintended movement.
The method monitors the speed of the car, the height position of the car in the elevator shaft and the status of the locking of the car door, and
identifies possible stopping of the car, the height position of the car outside a regular unlocking zone, and a possibly unlocked state of the car door.
A first sub-method of the method forms a temporary unlocking zone when the car stops outside a regular unlocking zone with the car door unlocked,
and it assigns the temporary unlocking zone an upper and a lower boundary above and below the position where the car stops.

Abstract (de)
Das erfindungsgemäße Verfahren ist ein Verfahren zur Absicherung der Kabine eines Aufzugs welcher zur Ausbildung von regulären
Entriegelungszonen im Bereich um die vorgesehenen Haltestellen an den Stockwerken vorgesehen ist gegen unbeabsichtigte Bewegung. Das
Verfahren überwacht die Geschwindigkeit der Kabine, die Höhenposition der Kabine im Aufzugsschacht und den Status der Türverriegelung der
Kabinentür und identifiziert einen möglichen Halt der Kabine, die Höhenposition der Kabine ausserhalb einer regulären Entriegelungszone und einen
möglicherweise entriegelten Zustandes der Kabinentüre. Ein erstes Teilverfahren des Verfahrens bildet eine temporäre Entriegelungszone aus, wenn
die Kabine ausserhalb einer regulären Entriegelungszone mit entriegelter Kabinentüre hält und weisst der temporäre Entriegelungszone eine obere
und eine untere Grenze über und unterhalb der Position des Halts der Kabine zu.
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